



PROTOKOLL

Sammanträde med institutionsstyrelsen
2018-01-22

Ekonomisk-Historiska institutionen

Närvarande ledamöter:

Orsi Husz (ordförande, Stf prefekt), Kristina Lilja, David Dellstig, Petra Millbert, Jonas Söderqvist, Johan Ahlström, Jenny Björkegård (sekreterare), Mats Morell, Karin Ågren, Ylva Hasselberg

-
- | | | |
|----|-----------------|---|
| §1 | Öppnande | Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat. |
|----|-----------------|---|
-
- | | | |
|----|------------------|---|
| §2 | Justering | Till att, förutom ordföranden, justera protokollet utsågs Jonas Söderqvist. |
|----|------------------|---|
-
- | | | |
|----|----------------------------|---|
| §3 | Kallelseförfarandet | Styrelsen godkände kallelseförfarandet. |
|----|----------------------------|---|
-
- | | | |
|----|-------------------|---|
| §4 | Dagordning | Styrelsen godkände dagordningen (bilaga 1). |
|----|-------------------|---|
-
- | | | |
|----|----------------------------------|--|
| §5 | Föregående mötesprotokoll | Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll. |
|----|----------------------------------|--|
-
- | | | |
|----|-----------------------------|---|
| §6 | Meddelanden | |
| | Stf prefekt | Orsi H meddelade att det ännu inte kommit några besked om lönerrevisionen.

Orsi H meddelade om ändringen av villkor för stipendiefinansierade doktorander i högskoleförordningen som innebär en begränsning av stipendiefinansiering till ett år och som kommer att gälla för nya doktorander antagna från 2018-01-07.

Petra M meddelade att bokslutet för 2017 är klart.

Orsi H informerade om den guidade tur på Gustavianum 8 februari som Karin Ågren organiserat.

Orsi H tog upp att det är bra att tänka på att även skriva på engelska i de utskick som är relevanta för internationella gästforskare. |
| | GU/MA studierektorer | Kristina L informerade att terminsstarten har gått bra, med ett studentantal som är relativt bra. |
-

Kristina L informerade att Nya Ladok ska införas under v.40, mer information om implementation kommer.

Kristina L meddelade att nomineringar till Pedagogiska priset kan lämnas till henne, deadline 18 mars.

Kristina L informerade att institutionen kommer delta på Universitetsdagen 15 mars, fm kommer vara på Universitetshuset och em på Ekonomikum.

Ylva H informerade att regeringens Styr- och resursutredning ska komma med en huvudrapport i december. Utredningen ska ge förslag på hur universitet och högskolor ska styras i framtiden. Den föreslagna modellen innebär bl.a. en avreglering av självstyre samt samlat anslag för forskning och utbildning.

Ylva H informerade att kursen Modern Natures ska öppnas upp för fristående sökande 18/19 om det godkänns av antagningssamordnaren i detta sena skede. Ev. ändring av kursplanen kommer i så fall tas i ett per capsulam beslut.

Forskningsansvarig

Mats M informerade om deadlines för ansökningar:
24 januari – Riksbanken
31 januari – Wallander
20 mars – VR

Mats M informerade att doktorandkursen Key Problems in Economic History som ges via Nationella forskarskolan ges under feb-mars i Stockholm och Uppsala som internat.

FU studierektor

Orsi H informerade att de nya doktoranderna lägger fram sina PM inom de närmsta tre veckorna.

Orsi H informerade att Maja, Cecilia och Jonas planerar en doktorandkonferens i oktober.

Orsi Husz påminde om Viktors mellanseminarium i januari och David i mars. Marja disputerar i mars.

Orsi Husz meddelade att institutionen har äskat pengar från fakulteten för en institutionsöverskridande doktorandkurs.

§7 **Fastställande av per caps-
beslut ang. utlysning av
vikarierande lektorat (11/1
2018)**

Styrelsen **fastställde** att vikariatet ska utlysas.

§8 **Beredning för förslag till stf
prefekt (ersättare när Orsi
Husz är tjl.)**

Styrelsen rekommenderar att prefekten utser vikarierande stf prefekt från 1 april 2018 – 31 mars 2019 och att han samråder med berörd personal inför beslutet.

-
- §9 **Nedläggning av gamla kurser** Jenny informerade att inför Nya Ladok bör gamla kurser som ej längre ges 'läggas ned' i Uppdok så de inte följer med i överföringen till Nya Ladok. Projektgruppen för Nya Ladok ska gå ut med information om hur institutioner bäst ska hantera detta eftersom det rör sig om stort antal kurser.
-
- §10 **Ändring av samtliga kursplaner ang. formulering kring examination** Kristina L informerade om en förändring som innebär att det bör finnas en formulering i alla kursplaner som ger möjlighet att avvika från den examinationsform som står om skäl föreligger. Ett förslag på formulering har skickats ut centralt och alla kursplaner bör vara uppdaterade senast under 2019. (Bilaga 2) Styrelsen **beslutar** att det ska genomföras och de reviderade kursplanerna ska framläggas styrelsen vid ett mötestillfälle under 2018.
-
- §11 **"Marknad, kontrakt och makt" som fristående kurs fr.o.m. vt-19** En ändring om behörighet i kursplanen för "*Marknad, kontrakt och makt*", 2EH601 som ges som programkurs på Gotland är nödvändig eftersom den från 18/19 även ska utlysas som fristående. (Bilaga 3) Styrelsen **godkände** behörighetskravet på 60hp.
-
- §12 **Övriga frågor** Inga övriga frågor
-
- §13 **Tid för kommande möte/n** 12 februari kl 11:00 för fastställande av budget
5 mars kl 10:15, K412
-
- §14 **Mötet avslutas** Ordförande avslutade mötet
-

Vid protokollet

Jenny Björkegård

Justeras

Jonas Söderqvist

Fredrik Sandgren